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魅力雲南
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USD
2,988

Early Bird Price:

Member
USD
3,188

Early Bird Price:

Non-member
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Member
Non-member

$3,188
$3,388

Balance
due  by January 23

Annual travel plan

Pricing (Based on 30 
Passengers Minimum)
Early Bird Price Register + pay 
$500 deposit by December 20

USD
1,480

Single Room
       Supplement

Departure Date

Pricing (Based on 30 
Passengers Minimum)
Early Bird Price Register + pay 
$500 deposit by December 20

Tour Price Includes：

Tour Price Excludes：

ˇHotels with daily breakfast,lunch,and dinner(as per 
  itinerary)
ˇDomestic high-speed trains:Xingyi-Kunming,Kunming-Dali
  (First Class)
ˇDomestic airport transfers
ˇAll listed attractions & entrance fees
ˇListed meals & specialty dining
ˇOne bottle of water per person per day/Chinese-speaking
  guide/Chinese-speaking tour guide service

X International/domestic air tickets not listed

X Optional activities not listed

X China visa/Excess baggage fees/Personal expenses/Travel 

  insurance

X Service fees: USD $10 per person per day (paid with 

  final payment)

X Any local taxes or hotel fees charged directly

X Expenses due to force majeure (flight delays, road 

  closures, evacuation, etc.)

Day  1  Departing from Los Angeles (LAX) to 
          Guiyang, China
Day  2  Arrive in Guiyang•First Taste of 
          Luxury(KWE)
Day  3  Guiyang-Kaili-Xijiang Qianhu Miao 
           Village
Day  4  Xijiang-Guiyang
Day  5  Guiyang-Huangguoshu
Day  6  Huangguoshu-Kunming
Day  7  Stone Forest + Dounan Flower Market 
          + Kunming Old Town
Day  8  Kunming-Dali•Cultural Immersion
Day  9  Dali Erhai Lake Scenic Circle
Day 10 Dali-Lijiang•Private Cultural 
          Encounters
Day 11 Jade Dragon Snow Mountain•Snow 
          Mountain Feast
Day 12 Return flight from Lijiang Airport (LJG) 
          to Los Angeles (LAX)

CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com



§Accommodation-Sofitel Guiyang Hunter (Superior Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local Chicken Cuisine│Dinner/Sour Soup Fish
§Accommodation-Sofitel Guiyang Hunter (Superior Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local Chicken Cuisine│Dinner/Sour Soup Fish

每日行程

After breakfast, drive to Kaili. Around noon, arrive at Langde Miao Village. Miao girls in 
traditional dress welcome you at the gate with the elaborate“12-Step Blocking Wine Ceremony”
, singing and offering rice wine-a warm display of Miao hospitality.
In the afternoon, continue to Xijiang Qianhu Miao Village, the largest Miao settlement in 
China. Visit the Miao Museum to learn about their migration history, costumes, silverwork, 
and traditions. At sunset, ascend to the viewing platform to admire the sea of lights 
illuminating the valley-dreamlike and unforgettable. (VIP fast-track entry included.)
Enjoy Miao Sour Soup Beef Hotpot and experience the highest form of Miao toasting ritual-
“High Mountain Flowing Water.”

Day 2-Arrive in Guiyang•First Taste of Luxury(KWE)Day 2-Arrive in Guiyang•First Taste of Luxury(KWE)

Day 1-Departing from Los Angeles (LAX) to 
        Guiyang, China
Day 1-Departing from Los Angeles (LAX) to 
        Guiyang, China

Day 3-Guiyang-Kaili-Xijiang Qianhu Miao VillageDay 3-Guiyang-Kaili-Xijiang Qianhu Miao Village

§Accommodation-Tianhe Shengjing Hotel (Comfort Room)Located inside the village with top 
               viewing access; no climbing or stairs neededor similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Sour Soup Beef Hotpot│Dinner/Local Long Table Banquet

§Accommodation-Tianhe Shengjing Hotel (Comfort Room)Located inside the village with top 
               viewing access; no climbing or stairs neededor similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Sour Soup Beef Hotpot│Dinner/Local Long Table Banquet

§Accommodation-Sofitel Guiyang Hunter (Superior Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering│Dinner/Guilu (Guizhou cuisine)
§Accommodation-Sofitel Guiyang Hunter (Superior Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering│Dinner/Guilu (Guizhou cuisine)

§Accommodation-Airplane accommodation§Accommodation-Airplane accommodation

Arrive at Guiyang-known as“Forest City”-and feel the 
refreshing climate and ethnic minority culture. After airport 
pickup, enjoy a private transfer to the hotel for rest. 
En-route, enjoy a brief city drive to see the blend of plateau landscape and modern architecture.

Arrive at Guiyang-known as“Forest City”-and feel the 
refreshing climate and ethnic minority culture. After airport 
pickup, enjoy a private transfer to the hotel for rest. 
En-route, enjoy a brief city drive to see the blend of plateau landscape and modern architecture.

Day 4-Xijiang-GuiyangDay 4-Xijiang-Guiyang
Return to Guiyang. En-route visit Qingyan Ancient Town, a Ming Dynasty heritage town filled 
with stone walls, old streets, temples, halls, and historic charm.
In the city, enjoy leisure time at Minsheng Road trending street and Qingyun Market, known for 
local snacks, handicrafts, and cultural shops.
At night, visit Guiyang’s landmark Jiaxiu Tower, its golden lights reflecting on the Nanming 
River—poetic and serene. Dinner features specialty Sour Soup Fish.



§Accommodation-Bolian Resort (Mountain-view Hot Spring Villa)Located inside Huangguoshu Scenic 
               Area; waterfall view from the hotelor similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local cuisine│Dinner/Local cuisine

§Accommodation-Bolian Resort (Mountain-view Hot Spring Villa)Located inside Huangguoshu Scenic 
               Area; waterfall view from the hotelor similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local cuisine│Dinner/Local cuisine

Day 5-Guiyang-HuangguoshuDay 5-Guiyang-Huangguoshu
Drive to Anshun and explore Tianxingqiao Scenic Area, known for stone formations, pools, and 
gorges—like stepping into a Karst fairyland. VIP entrance included.
Enjoy free time for hotel SPA or afternoon tea at the waterfall-view pavilion.
Evening: Huangguoshu Night Tour, a magical display of light and nature.

Day 6-Huangguoshu-KunmingDay 6-Huangguoshu-Kunming

§Accommodation-Grand Hyatt Kunming (Deluxe Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Roast Duck│Dinner/Local cuisine
§Accommodation-Grand Hyatt Kunming (Deluxe Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Roast Duck│Dinner/Local cuisine

After breakfast, visit the world-famous Huangguoshu Waterfall, China’s largest waterfall 
cluster (77.8m high, 101m wide). Walk inside the Water Curtain Cave for an up-close waterfall 
experience. VIP fast-track included.
In the afternoon, take high-speed rail (First Class) to Kunming, the “City of Eternal Spring.” 
Private transfer to hotel.
Evening: Special Cuilake Dinner – Wild Mushroom Hotpot paired with Yunnan red wine.

Day 7-Stone Forest+Dounan Flower Market+Kunming Old TownDay 7-Stone Forest+Dounan Flower Market+Kunming Old Town
VIP guided tour of Naigu Stone Forest, avoiding crowds with exclusive explanations.
Return to Kunming and visit Dounan Flower Market, the largest fresh flower market in Asia, 
including a customized floral gift box experience.
Evening: Kunming Old Street Night Walk, guided tour of Republic-era architecture and local s
treet food.

§Accommodation-Grand Hyatt Kunming (Deluxe Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Sour Soup Beef Hotpot│Dinner/Wild Mushroom Hotpot
§Accommodation-Grand Hyatt Kunming (Deluxe Room)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Sour Soup Beef Hotpot│Dinner/Wild Mushroom Hotpot



§Accommodation- Clouds Villa Dali (Luxury Room, garden & spring design)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local cuisine│Dinner/Local cuisine
§Accommodation- Clouds Villa Dali (Luxury Room, garden & spring design)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local cuisine│Dinner/Local cuisine

§Accommodation-
 InterContinental Lijiang
 (Deluxe Room)or similar 
  hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/Stone Pot Fish
 Dinner/Local cuisine

§Accommodation-
 InterContinental Lijiang
 (Deluxe Room)or similar 
  hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/Stone Pot Fish
 Dinner/Local cuisine

§Accommodation-Clouds Villa Dali (Private Hot Spring Villa)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local cuisine│Dinner/Local cuisine
§Accommodation-Clouds Villa Dali (Private Hot Spring Villa)or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Local cuisine│Dinner/Local cuisine

Day 8-Kunming-Dali•Cultural ImmersionDay 8-Kunming-Dali•Cultural Immersion

Day 9-Dali Erhai Lake Scenic CircleDay 9-Dali Erhai Lake Scenic Circle

Ride First Class high-speed rail to Dali (~2 hrs).
Enjoy lunch at a century-old courtyard restaurant.
Visit Chongsheng Temple and Three Pagodas with exclusive electric cart access.
Then visit Cangshan Mountain:
• Ride cable car • Enjoy tea at a teahouse halfway up the mountain overlooking Erhai Lake
Note: The Cangshan cable car tour takes 2.5-3 hours. A day trip to the Cangshan tea garden 
(tea making and tasting) takes 3 hours.

• Zhou Village Tie-Dye Workshop-hands-on traditional Bai minority dyeing
• Erhai S-Curve Photo Session-private photographer + Bai costumes
• Visit Shuanglang & Xiaoputuo(photo stop)
• Coffee break at the Santorini Cliff Hotel with panoramic lake views

Private transfer to Lijiang (3 hrs).

Visit Lijiang Old Town, known as the “Oriental Venice.”

Then, enjoy a private Dongba Family Visit-observe traditional Naxi papermaking and learn 

Dongba pictographic writing.

Day10-Dali-Lijiang•Private Cultural EncountersDay10-Dali-Lijiang•Private Cultural Encounters



§Accommodation-InterContinental Lijiang (Deluxe Room)or similar hotel

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Yak Hotpot│Dinner/Local cuisine

§Accommodation-InterContinental Lijiang (Deluxe Room)or similar hotel

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Yak Hotpot│Dinner/Local cuisine

Day11-Jade Dragon Snow Mountain•Snow Mountain FeastDay11-Jade Dragon Snow Mountain•Snow Mountain Feast

• Jade Dragon Snow Mountain Glacier Park (4,680 m)-Includes warm jackets + bottled oxygen

• Blue Moon Valley-sacred Naxi lake with turquoise water

Lunch: Unique Yak Hotpot at the snow mountain base.

Afternoon: Attend Impression Lijiang, an outdoor performance using mountains as the stage.

§Meals-
Breakfast/Hotel Breakfast
§Meals-
Breakfast/Hotel Breakfast

Day12-Return flight from Lijiang Airport (LJG) to Los Angeles (LAX)Day12-Return flight from Lijiang Airport (LJG) to Los Angeles (LAX)

After breakfast, transfer to Lijiang Airport (LJG) for your flight back to Los Angeles 
or your next destination.
VIP airport lounge service available upon request.



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
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Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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